
Commissie Duurzaamheid & Bereikbaarheid

Besluitenlijst

Deze besluitenlijst wordt na de vergadering door de griffie verzorgd en bevat de politieke conclusies  en 
toezeggingen van de vergadering, voor wat betreft de punten die op de agenda stonden. Deze besluitenlijst wordt 
verspreid onder de raadsleden, commissieleden, de leden van het college van burgemeester en wethouders en 
andere belangstellenden binnen de organisatie. Voor deze agendapunten wordt, naast de besluitenlijst, ook een 
verslag gemaakt. Nadere inlichtingen kunnen worden ingewonnen bij de griffie, 
tel. 6292479 en email griffie@hilversum.nl

8 mei 2019
Agendapunt Advies van de commissie

1. Vaststellen agenda De voorzitter vraagt de commissieleden of zij de agendapunten 
onder 9 tezamen of apart willen behandelen. Bij aparte behandeling 
stelt zij voor de volgorde van de onderwerpen om te draaien. De 
commissie besluit om de beide punten samen te behandelen. 
De agenda wordt voor het overige ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen van de voorzitter --
3. Toezeggingen college De CU zal bij agendapunt 7 een vraag stellen aan de wethouder 

over het uitblijven van een antwoord op de vragen over 
vrachtverkeer t.b.v. Hunkenmöller.

4. Vaststellen verslag commissie 
D&B d.d. 3 april 2019

Het verslag is vastgesteld.

5. Mededelingen van en vragen aan 
wethouder J. Kastje

De wethouder beantwoordt de vragen van HvH over dierenasiel 
Crailo.

6. Vooruit- en terugblik regionale 
aangelegenheden 

De wethouder wijst op het Regiopodium van 13 mei waarin onder 
meer de stand van zaken over de Regionale energiestrategie aan de 
orde komt.

7. Mededelingen van en vragen aan 
de wethouder A.J. Wolthers

De wethouder wijst op de bijeenkomst van 13 mei over het 
Arenapark. Bij die gelegenheid kunnen ook vragen gesteld worden, 
die men wellicht vandaag had willen stellen. 
De heer Göbbels geeft aan dat hij zijn vragen niet vanavond zal 
stellen, gelet op het verzoek van de voorzitter rekening te houden 
met de krappe beschikbare tijd vanavond.

De wethouder beantwoordt de vragen van HvH over de 
verkeerssituatie Nieuwe Havenweg.

De wethouder zal erachteraan gaan dat de vragen van de CU over 
vrachtverkeer t.b.v. Hunkenmöller spoedig schriftelijk beantwoord 
zullen worden.

8. Vooruit- en terugblik regionale 
aangelegenheden

--

9a. Investeringskredieten onveilige 
situaties

De wethouder geeft aan de suggesties van de woordvoerders mee 
te nemen, waaronder die over het parkeren op fietsstroken, en zal 
de tekening van de rotonde Utrechtseweg-Diependaalselaan aan de 
raad toesturen.

De woordvoerders adviseren dat het stuk rijp is voor behandeling 
in de raad dan wel adviseren positief over het voorstel, 
uitgezonderd de woordvoerder van de SP die een voorbehoud 
maakt. Het stuk kan in de raad worden geagendeerd zonder debat.

9b. Plannen voor mobiliteit in 2019 
(raadsinformatiebrief 2019-17), 
geagendeerd op verzoek van de 
PvdA-fractie.

De woordvoerders hebben hun vragen gesteld en hun 
overwegingen aan de wethouder meegegeven.

Het voorstel is voldoende besproken.


